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PREC PER AL PLE ORDINARI DE MAIG DE 2025

Fa  anys  que  es  va  deixar  d’editar  els  Quaderns  d’Estudis 
Arenyencs. Es podria plantejar el govern municipal la represa 
d’aquests quaderns?

PREGUNTES PER AL PLE ORDINARI DE MAIG DE 
2025

1.  Després  de  les  darreres  noticies  sobre  les  treballadores  i 
l’empresa que fa la neteja de dependències, preguntem al govern 
quina és la valoració global de l’empresa i quins compromisos es 
poden adquirir amb les treballadores per a assegurar la seva feina?

2.  Aquesta  setmana  el  regidor  d’Urbanisme  ha  fet  unes 
declaracions conforme “La Riera d'Arenys de Mar té un total de 
527 places d'aparcament de zona blava” i  que “el contracte del 
consistori amb l'empresa que gestiona la zona blava, Interpàrking, 
diu que al  municipi  hi  ha d'haver  com a mínim 547 places de 
pagament”.  Com  s’han  obtingut  aquestes  dades? Te  previst  el 
govern baixar el preu de la zona blava?

3. Hi ha novetats sobre la implantació del nou model de gestió de 
l’aigua municipal?

4. Sobre les preinscripcions d’I3 i les 12 families que han demanat 
plaça al Maragall però que han d’anar al Sinera quines gestions 
s’han fet? Quines propostes ha fet el govern municipal?
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5.  Quan  és  prevista  la  formalització  del  contracte  del  «Servei 
Integral  de  recollida  selectiva  porta  a  porta  dels  residus 
municipals,  deixalleria  mòbil  i  àrees  d'emergència  d'Arenys  de 
Mar”. 

6. El passat 5 de maig es va comunicar als grups municipals que 
era molt a prop el tenir els diners per a encarregar la redacció de la 
modificació del projecte de les Clarisses. Com està el tema?
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